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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste er godkjent 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra 22.februar og 6.mars er godkjent 
Saker til behandling 

20/24 Årsmelding 2023 godkjenning 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 20/24 

 
 
Saksorientering 
Årsmelding 2023 Engehaugen sokn Saksorientering Ifølge Kirkeordning for Den 
norske kirke §12 Menighetsrådets oppgaver, skal menighetsrådet hvert år gi 
menighetsmøtet en orientering om det kristelige arbeidet i soknet.  
 
Årsmelding legges fram som vedtatt på menighetens årsmøte i Engehaugen kirke 
5.mai rett etter gudstjenesten. Årsmeldingen kan også brukes som utgangspunkt for 
menigheten til å se utviklingen over flere år og dermed diskutere tiltak, aktiviteter, 
satsningsområder menigheten ønsker og bør jobbe med framover. Her kan man 
gjerne ta med ideer over til Kirka vår - samlet plan for arbeidet i soknet - forside 
(kirken.no)  
 
Saksbehandler har fått tilbakemeldinger og innspill fra året som er gått fra 
underutvalg, menighetsrådsleder, menighetsbladet og sokneprest. Årsmeldingen bes 
ses igjennom før møtet slik at det ikke blir brukt for mye tid på gjennomgang. 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar Årsmeldingen 2023. Denne skal følge 
årsregnskapet til revisjon.  
 
Årsmelding 2023 Engehaugen sokn legges fram for menighetsmøtet den 5. mai, som 
en orientering om arbeidet i soknet. 
 
Saksbehandler kopierer «antall» eksemplarer som legges tilgjengelig i kirka. 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet ønsker rad i punkt.3.2 Historikk «gudstjenester/ deltagere» fjernet. 
Nyeste utgaven av årsmeldingen legges tilgjengelig på nettsiden. 
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Saksbehandler har skrevet ut 20 eksemplarer av årsmeldingen, disse er lagt i kirken 
av sokneprest, Jens Reidar Antonsen, da de skal ligge tilgjengelig for menigheten 14 
dager før menighetsmøtet.  
  
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar Årsmeldingen 2023. Denne skal følge 
årsregnskapet til revisjon.  
 
Årsmelding 2023 Engehaugen sokn legges fram for menighetsmøtet den 5. mai, som 
en orientering om arbeidet i soknet. 
 

 

 

 
21/24 Avslutning av årsregnskap 2023 1. gangs behandling 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 21/24 

 
 
 
Saksorientering 
Årsregnskapet for 2023 er nå avsluttet og klart for første gangs behandling i 
menighetsrådet, for så å sende regnskapet til revisjon.  
 
Vedlagt ligger kortsiktig gjeld, balanse, driftsregnskap, regnskapsoversikt (alle 
prosjekt slått sammen), regnskapsoversikt pr. prosjekt, note 1 og note 2- oversendt 
fra vår regnskapskonsulent.  
 
Kortsiktig gjeld med kr 36 009,- er bokførte utgifter i 2023 som er utbetalt i 2024, 
dette er takkeoffer til Misjonsalliansen, Kirkens Nødhjelp, honorarer, m.m. 
 
Årsregnskapet for 2023 er oppgjort med følgende tall (i parentes er fjorårets tall): 
 
Driftsinntekter kr 260 135,- (341 758,-)  
Driftsutgifter kr 222 557,- (341 758,-)   
 
Finansinntekter kr 3 942,- (653,-) 
Brutto driftsresultat kr 37 579,- (16 114,-)   
Netto driftsresultat kr 41 521,- (16 768,-)   
 
Bruk av avsetninger kr 16 768,- (55 652,-)  
 
Resultatet viser et mindreforbruk med kr 37 579,- (16 768,-)  
Bank pr.31.12.23 etter at kortsiktig gjeld er trukket: kr 386 974,-   
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Ved 2.gangs behandling av regnskapet vil mindreforbruk overføres 
disposisjonsfondet, hvor det videre kan fordeles til fond. 
 
Forslag til vedtak 
 
Fremlagt årsregnskap for Engehaugen menighetsråd 2023, med et regnskapsmessig 
mindreforbruk (overskudd) på kr 37 579,- og kortsiktig gjeld med kr 36 009,- 
oversendes til revisjon. 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet ble oppfordret til å komme med spørsmål til saksbehandler i god tid 
før møtet slik at saken ikke skulle ta for stor plass under behandling av saken, dette 
grunnet lang saksliste. Rådet har ingen spørsmål, men det nevnes at det er mye å 
sette seg inn i. 
Vedtak  

Fremlagt årsregnskap for Engehaugen menighetsråd 2023, med et regnskapsmessig 
mindreforbruk på kr 37 579,- og kortsiktig gjeld med kr 36 009,- oversendes til 
revisjon. 
 

 

 

 

 
22/24 Regnskapsrapport 1-3 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 22/24 

 
 
Saksorientering 
Regnskapsrapportene for 1.kvartal foreligger.  
Balanse (1 side)  
Driftsregnskap (2 sider)  
Regnskapsoversikt m/budsjett (1 side)  
 
I bank: 
Brukskonto kr 234 676,- (207 147,- samme tid i 2023) 
Sparekonto kr 177 422,- (173 674,- samme tid i 2023) 
 
Fond konto/plassering, se vedlegg balanse:  
1. Disposisjonsfond kr 146 745,-  
2. Øremerket fond trosopplæring kr 68 634,-  
3. Øremerket fond diakoni kr 22 414,-  
4. Øremerket fond kirkemusikk kr 0,-  
5. Øremerket fond kultur kr 78 570,-  
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6. Øremerket fond søndagsskolen kr 34 601,-  
 
Forklaringer i regnskapsoversikten:  
1. Disposisjonsfond felles: blomster honorar ved visitasen, forbruksvarer kirkekaffe, 
blomster til kirken, aktivitetsbasert forbruksmateriell og takkeoffer 
2. Øremerket fond trosopplæring: takkeoffer 
3. Øremerket fond diakoni: formiddagstreffet- bespisning og deltagerbetaling 
4. Øremerket fond kirkemusikk: takkeoffer 
5. Øremerket fond kultur prosjekt: honorarer ved «Musikalsk café-aften» og koret 
Marmor under visitasen, og billettinntekter ved disse. 
6. Øremerket fond søndagsskolen: -----  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd tar regnskapsrapportene for 1.kvartal 2024 til orientering. 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet ble oppfordret til å komme med spørsmål til saksbehandler i god tid 
før møtet slik at saken ikke skulle ta for stor plass under behandling av saken, dette 
grunnet lang saksliste. 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd tar regnskapsrapportene for 1.kvartal 2024 til orientering. 
 

 
23/24 Fasteaksjon 2024 evaluering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 23/24 

 
 
Saksorientering 
Engehaugen menighet gjennomførte Fasteaksjon tirsdag 19.mars, med hele 28 av 
32 konfirmanter. 3 voksne til stede, sokneprest Jens Reidar Antonsen, diakon Hilde 
Kristin Jarlvang, og Silje Anette Sørlie-Sannes stilte som frivillig. 
 
Via Spleis er det samlet inn hele kr 25 115,- pr.04.04.2024 i Engehaugen menighet. 
Grafene viser innsamlingen fra aksjonsdagen pr. sokn i kommunen: 
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Menighetsrådet kan gjøre en kort evaluering av dagen. 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd gjør følgende erfaringer etter Fasteaksjon 2024: 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet drøftet saken på bakgrunn av saksfremlegget.  
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd gjør følgende erfaringer etter Fasteaksjon 2024: 
I Kirkens Nødhjelp sin film som vises for konfirmantene kommer Vippsummer for 
giverne tydelig frem. Og i lenken som sendes fra konfirmant til giver, står direkte 
Vippsnummer som et alternativ til å gi, nederst i meldingen.  
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Det blir da viktig at under direktesendingen fra Hunn kirke, presiseres at det må 
velges å gi via lenken i meldingen for Spleis for at beløpene skal bli registrert direkte 
på soknet. 
 
Rådet retter en stor takk til konfirmantene, trosopplæringen, de ansatte og frivillige 
som bidro til en god gjennomføring av dagen. 
 

 
24/24 Menighetsbladet søker støtte 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 24/24 

 
 
 
Saksorientering 
«Be og Hør» har sendt søknad om tilskudd til alle menighetene som er med og eier 
menighetsbladet (5 sokn), se vedlegg. 
 
Vedlagt ligger også signert protokoll fra årsmøte til orientering. Her viser 
menighetsbladet et regnskapsmessig underskudd på kr 50 461,- for 2023 
 
I søknaden ber styret om et minimumsbeløp med kr 3 000,- utover det som kommer 
inn av takkeoffer fra Engehaugen. Dette er en endring fra 2023 hvor rådene i større 
grad kunne velge mellom takkeoffer og/eller direkte bidrag.  
 
Menighetsrådet har i år vedtatt å sette opp 2 takkeoffer.  
Et eventuelt underskudd i Be og Hør må uansett dekkes inn av eiermenighetene. 
 
Saksbehandler har opprettet en underkategori i Engehaugen menighet sin Vipps 
#83158 som heter «Gave til Be og Hør», dette da AU ikke har meldt innvendinger til 
dette.  
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar å støtte Be og Hør med kr 3 000,-  
 
Menighetsrådet vil for 2025 innarbeide støtte til Be og Hør med kr 3 000,- i sitt 
budsjett utover det man får inn på takkeoffer.  
 
Møtebehandling 

Rådet vedtar, etter litt drøfting, å støtte med den forespurte summen fra redaksjonen 
i Be og Hør. 
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Det orienteres om avtalen som er gjort mellom Be og Hør og Gjøvik blad, om å dele ut 
giverblanketter for Gjøviks blad samtidig som høstnummeret for Be og Hør deles ut. Gjøviks 
blad betaler kr 10 000,- for denne jobben 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar å støtte Be og Hør med kr 3 000,-  
 
Menighetsrådet vil for 2025 innarbeide støtte til Be og Hør med kr 3 000,- i sitt 
budsjett utover det man får inn på takkeoffer.  
 

 
25/24 Bispevisitas 2024 evaluering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 25/24 

 
Saksorientering 
Bispevisitasen er nå gjennomført. Vedlagt ligger de 15 punktene biskopen ga i sitt 
visitasforedrag ved Det gule huset etter Visitasgudstjenesten i Gjøvik kirke 17.mars. 
De kirkelige ansatte vil jobbe videre med disse punktene, blant annet på oppsatt 
fagdag 15.mai.  
 
Fullstendig rapport fra visitasen ble sendt til menighetsrådet 11.april  
 
Visitasen ble gjennomført i Gjøvik kirkekommune uke 10 - og 11. Åpning av visitasen 
ble gjennomført med liturgisk samling med ansatte i Engehaugen kirke 5.mars. 
Menighetsrådet hadde sitt møte med biskopen onsdag 6.mars, hvor det derpå var 
kulturkveld, «Hellige rom for åndelig behov», med koret Marmor og foredrag av 
biskopen.  
 
Rådet må gjerne si noe om hvordan de har opplevd visitasen. Inntrykk av 
menighetsrådsmøtet? Kanskje noen har deltatt på andre arrangementer under 
visitasen som ønskes å trekke frem? Er det noe man har savnet innholdsmessig? 
Hva sitter rådet igjen med nå som visitasen er gjennomført?  
 
Fellesrådet hadde samme sak oppe i møtet 9.april hvor det i deres møtebehandling 
står at fellesrådet støtter planen som er lagt fram i forhold til videre jobbing med 
handlingsplan, framtidens kirke og biskopens 15 punkt i sammenheng. 
 
Dette er i tråd med kirkemøtets vedtak om samråd mellom organer. Hvis vi skal gjøre 
endringer på organiseringa i Gjøvik kirkekommune, er det avhengig av at vi tenker 
sammen. 
 
 
Forslag til vedtak 
Forslag til vedtak Snertingdal menighetsråd gjør følgende erfaringer og evaluerer 
Bispevisitas 2024 slik: 
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Møtebehandling 

Menighetsrådet står samlet om en veldig god opplevelse etter biskopens visitas. Fra 
menighetsrådsmøtet, - til biskopens tilbakemelding etter tiden med Kirkens Bymisjon, 
- hvor han hadde på seg refleks-vest og ble med og plukket sneiper i gatene og 
hadde gode sjelsettende samtaler, babysang med mødre på Bjørkelia, sangandakt 
omsorgssenter, - hvor han blant annet ble med og sang «Tanta til Beate» 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd gjør følgende erfaringer og evaluerer Bispevisitas 2024 
slik: 
Positiv opplevelse å bli kjent med biskopen, han er folkelig og tilpasser seg alle 
arenaer. Veldig fin å ha med seg i menighetsrådsmøte. Tilstedeværende, engasjert 
og interessert. Han holdt et inspirerende foredrag under kulturkvelden, og er en 
meget god formidler. 
 
Videre slutter rådet seg til fellesrådets fremdrift i saken, hvor fellesrådet sier de 
støtter handlingsplanen som er lagt frem av biskopen i forhold til videre fremdrift, 
framtidens kirke og biskopens 15 punkt i sammenheng. Som er i tråd med 
kirkemøtets vedtak om samråd mellom organer. For å gjøre endringer på 
organiseringa i Gjøvik kirkekommune, må vi tenke sammen. 
 
 

 

 
26/24 Samarbeidsstruktur Kulturutvalget 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 26/24 

 
Saksorientering 
Kulturutvalget har hatt sine rutinerte møter, og har under eventueltsaker 19.mars (se 
vedlegg) snakket om at de ser for seg en samarbeidsstruktur med flere sokn i Gjøvik 
by. Utvalget har bedt om at saken blir behandlet i møtet.  
 
Utklipt fra referatet: «Hvordan bør kulturutvalget fungere i framtiden? Under 
bispevisitaset ble det sagt at vi bør samarbeide på tvers i Gjøvik kirkene. Vi har hatt 
samarbeidsstruktur oppe til drøfting også før i kulturutvalget, men dette ble aktualisert 
nå. Det ble gitt uttrykk for at selv om vi er kulturutvalget i Engehaugen så bør vi 
kunne ha våre arrangementer i alle kirkene i Gjøvik, for eksempel konserter i Hunn 
og i Gjøvik kirke. Det ble ytret ønske om at det skal være representanter fra Gjøvik 
og Hunn som blir med i utvalget, at vi dermed ble et kulturutvalg for gjøvikirkene. Vi 
ber om at dette blir tatt opp som sak i menighetsrådet som jo pr. i dag er vår 
oppdragsgiver. 
 
Saken kan knyttes til biskopens utfordringspunkt 2. og 15. til soknene i Gjøvik: • At 
råd og stab i menighetene Hunn, Engehaugen og Gjøvik sammen ser gjennom det 
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totale aktivitetsnivået i menighetene for å være omforent om hva som vil være viktig å 
satse på i tida framover. Ha et særlig blikk på gudstjenestelivet, og hvordan man kan 
se dette i de tre menighetene i større sammenheng, muligheten for å utvikle 
tydeligere profiler i de ulike kirkene, og utnytte ressursene og lokalene på nye måter. 
• Å gjøre en ny og grundig gjennomgang av organiseringen av de kirkelige ansatte i 
Gjøvik kirkekommune, både innenfor fellesrådslinja og prestetjenesten for å se på 
den helhetlige ressursanvendelsen. Det handler om å utrede alternative 
organisasjonsformer, hvilke fordeler og ulemper som finnes, antall lokasjoner og å ha 
gode samtaler i både råd og stab. Det er også viktig å utrede om man har de rette 
møteplassene for samhandling og strategisk utvikling. 
 
Fellesrådets vedtak i saken «Bispevisitas 2024 evaluering» 9.april: Gjøvik kirkelige 
fellesråd vedtar at det jobbes helhetlig videre med utfordringspunktene fra biskopen 
sammen med plan for framtidas kirke i Gjøvik. Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 
26/24 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 47/71 26/24 
Samarbeidsstruktur Kulturutvalget - 24/03957-1 Samarbeidsstruktur Kulturutvalget: 
Samarbeidsstruktur Kulturutvalget Arbeidet vil foregå koordinert av kirkevergen med 
innledende møte med lederne fra menighetsrådene og fagdag for de ansatte. Videre 
strategi vil bli gjort kjent etter disse første møtene. Saksbehandler foreslår at et 
vedtak som fattes i denne saken blir sendt til koordinator, slik at eventuelle forslag får 
behandling i forestående møter, og blir med som plan for arbeidet rundt fremdriften 
av framtidas kirke i Gjøvik. Som det står i vedtaket til FR, vil strategi bli gjort kjent 
etter de nevnte møtene, og med det behandles videre i menighetsrådene. 
 
Forslag til vedtak 
Saksbehandler sender forslag om sammenslåing av et kulturutvalg for 
bymenigheten, til koordinator og kirkeverge, Line Langseth Bakkum, for videre 
behandling i forestående møter med menighetsrådsledere og ansatte, for fremtidens 
kirke i Gjøvik 
 
 
Møtebehandling 

Kulturutvalget har en god forankring i soknet, og Engehaugen ble etablert som 
kulturkirken allerede i 1996.  
 
Selv om det oppleves at det er få folk som kommer til noen av de forskjellige 
arrangementene, er det tilbudene og mulighetene rådet ønsker at det skal være 
fokus på. Etter pandemien har det vært vanskelig å trekke folk til ulike typer 
arrangement. Og det har vært kollisjoner med andre arrangører i byen. Det 
poengteres at kommunikasjon- også administrativt, sørger for at det ikke er 
kollisjoner i kirkene seg imellom. 
 
Deling og reklamering av arrangementene er en stor og viktig jobb. Infoskjermen hos 
Marita i byen og Hunn kirke deler Engehaugen sine arrangementer.  
 
Det er ønsket at de andre menighetene i kommunen kommer med ideer for hva som 
kan tenkes å trekke folk til Engehaugen, hvilke arrangementer ønsker de å dra på? 
Saksbehandler sender denne oppfordringen til de andre saksbehandlerne i Gjøvik 
kommune sine sokn.  
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Vedtak  

Menighetsrådet er ikke klar for å slå sammen sentrumsmenighetene til ett 
kulturutvalg.  
 
Saksbehandler sender en oppfordring til menighetsrådene i Gjøvik kirkekommune, 
om at de veldig gjerne må komme med forslag til kulturutvalget i om kulturkveld-ideer 
som vil trekke folk.  
 
Rådet inviterer kulturutvalget til møtet 23.mai kl.1900  
 
 

 

 

 
27/24 Bygudstjeneste 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 27/24 

 
 
Saksorientering 
Bygudstjeneste på Gjøvik gård har vært en del av bylivsdagene. Det er Hunn, 
Engehaugen og Gjøvik menigheter som har gått sammen om Bygudstjeneste, og 
den har blitt en godt etablert gudstjeneste med godt oppmøte.  
 
Byen Vår Gjøvik har sørget for stoler, scene og teknikk, og kirkekaffe har man kunnet 
kjøpe på Drengestua. Bygudstjenesten har på den måten vært lite ressurskrevende 
for menighetsrådene. Tidlig i januar kom det imidlertid frem at Gjøvik kommune ikke 
vil arrangere Bylivsdager i 2024, og da må også menighetsrådene vurdere hva som 
skal gjøres med Bygudstjeneste.  
 
Sokneprest i Gjøvik, Ole Jacob Nyhus, har vært i kontakt med Sommerslagere for å 
høre om det finnes en mulighet for å låne Sommerslagerteltet til Bygudstjeneste. Her 
var det positiv respons, og beskjed om at man kan låne teltet uten kostnad. Rigg og 
teknikker krever imidlertid en person på jobb, og de ser for seg å fakturere kr 2 000,- 
eks. mva. for denne. Delt på tre menighetsråd er ikke dette en stor utgift.  
 
Ønsker Engehaugen menighetsråd å gjennomføre Bygudstjeneste 18.08.24 i 
Sommerslagerteltet sammen med Gjøvik og Hunn menigheter?  
 
 
Forslag til vedtak 
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Engehaugen menighetsråd ønsker / ønsker ikke at Bygudstjenesten holdes i 
Sommerslagerteltet 18.august 2024 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet synes det er en fin tradisjon å holde på Bygudstjeneste. Hvordan er 
muligheten for å sende invitasjon til studentene? 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd ønsker at Bygudstjenesten holdes i Sommerslagerteltet 
18.august 2024 
 

 

 
28/24 Byen Vår Gjøvik-arrangement 17.mai 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 28/24 

 
 
 
Saksorientering 
Fra Byen Vår Gjøvik har menighetsråd og diakoniutvalg fått følgende forespørsel fra 
Diakonihuset: 
 
Byen Vår Gjøvik arrangerte i fjor 17. mai-fest for byens borgere som ikke hadde noe 
eget opplegg. Dette arrangementet var sammen med bla Frelsesarmeen og Marita 
Gjøvik. I år har vi i Den norske kirke sammen med flere organisasjoner blitt invitert 
inn, og står som medarrangører. Kommunestyret har bevilget 30 000,- og Strand 
hotell står for grilling av mat.  
 
17. mai er en tradisjonsrik dag, og mange har faste opplegg den dagen, men 
Diakonihuset ber om hjelp til følgende:  

• Hjelp til å rigge/ pynte kvelden før 

• Noen som deltar i miljøet under festen, kl. 1600-2000. Her kan en dele økta i to dersom en 
har mulighet til å stille på deler av arrangementet 

• Være med å rydde opp etterpå, dvs. fra ca. 19.30 og utover 

 
Henvendelsen er også sendt pr e-post til rådsmedlemmene og diakoniutvalget i 
forkant av møtet, slik at alle har hatt god mulighet til å avklare om man har mulighet 
selv eller om man kjenner noen som har mulighet. 
 
 
Forslag til vedtak 
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Engehaugen menighetsråd og diakoniutvalget i Engehaugen utfordres til å finne 
frivillige slik at arrangementet kan gjennomføres.  
 
Møtebehandling 

Arrangementet og dens oppfordring står på infotavlen, samt at det blir kunngjort i 
gudstjenester. Det poengteres at det ikke er opp til menighetsrådet for at 
arrangementet gjennomføres. Arrangementet er et fint tiltak i byen vår. 
De frivillige som har anledning, tar direkte kontakt med diakonihuset. 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd og diakoniutvalget utfordres videre til å spre informasjon 
om arrangementet og oppfordre frivillige til å melde seg til Diakonihuset.  
 

 
29/24 Givertjeneste Engehaugen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 29/24 

 
 
Saksorientering 

Hvorfor givertjeneste i Engehaugen menighet 

 

Menigheten har bruk for den økonomiske stabiliteten og forutsigbarheten som en 
givertjeneste gir. 

I budsjettet for 2024 har vi budsjetterte kostnader på kr 185 690,- Inntektene fordeler seg 
mellom deltakerbetaling, billetter og tilskudd. Men det er vanskelig å forutse hva det kan bli. 
Vi har få muligheter til å øke inntektene, eller «styre» dem. Den største delen av inntektene 
får vi på offer på gudstjenester. 
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Av 46 ofringer totalt gjennom året går 35 til vårt eget arbeid, noe som utgjør en budsjettert 
inntekt på kr 62 800,- (MR vedtak 30.11.23.) For å få budsjettet vårt i balanse må vi likevel ta 
i bruk fond. Kr 10 000,- i bruk av ubundne fond og kr 12 400,- i bruk av øremerket fond. 
Fondene våre er reserver (sparepenger) og spiser vi for mye av dem, har vi mindre å ta av til 
framtidige år med merforbruk. 

Med inntekt fra givertjeneste kan vi budsjettere med et beløp vi «vet kommer inn», fordi det 
er gjort avtaler med x antall faste givere. Et eksempel: Hvis vi vet at vi har 10 givere som gir 
100 kr hver pr. måned, gir det en innsamling på et helt år kr 12 000,- 

Ved å registrere seg som giver kan man få skattefradrag, for gaver på inntil kr 25 000,- pr. år. 
Forutsetningen er at fødselsnummer blir registrert. Administrasjonen i Gjøvik kirkelige 
fellesråd vil kunne følge opp denne registreringen til skattemyndighetene, slik at de som er 
registrert som givere, får fradraget sitt. 

Hunn menighet har hatt en givertjeneste i mange år. Det kommer inn kr 37 000 på denne pr. 
år. 

Vi har ingen inntektsbringende tiltak i Engehaugen, utenom offer og gaver. Andre menigheter 
har basar o.l. Hvis vi ikke starter givertjeneste, kan det være at vi må se på slike 
innsamlingsmuligheter, noe som vil være mer ressurskrevende for oss, enn en givertjeneste. 

Jeg vet det er dyrtid og at mange har fått utfordringer med økonomien. For vår virksomhet er 
det også dyrtid. Blomster, kaffe, kjeks mm som vi bruker har også steget i det siste og som 
gjør at vi får lite handlingsrom. Givertjeneste har bibelsk forankring – se blant annet 2. Kor 
9,7. 

Vedtar vi å starte med givertjeneste må det gjøres en jobb for å få faste givere. Vi motivere 
og informere. Noen må gjøre denne «jobben» - 2-3 personer som har kontakt med givere. 
Det vil være naturlig at giverne får nyhetsbrev og oversikt over hva de har gitt. Alt dette er 
relativt enkelt mht. elektroniske hjelpemidler (e-post). 

Hvilke prosjekter vil det være naturlig å sette opp i forhold til fast givertjeneste? Her er noen 
eksempler/forslag. Trosopplæring Menighetens misjonsprosjekt – Brasil (eksternt formål – da 
kan vi redusere antall offer til prosjektet fordi vi dekker det opp på annen måte – i dag 5 offer) 
Instrumenter Møbler – utstyr i kirken Vi må være ærlige overfor giverne slik at vi bruker 
pengene til det de er øremerket til. 

Vi skal være klar over at våre trofaste støttespillere (kjernemenigheten) allerede utfører en 
tjeneste med å være tekstlesere, kirkeverter, bladbærere mm. En økonomisk givertjeneste vil 
komme i tillegg. Vi skal være oppmerksomme på at en del av de som går trofast på 
gudstjenester hos oss allerede har givertjeneste i andre organisasjoner. Vi må derfor ha en 
slik «konkurranse» i tankene når vi setter i gang arbeidet med givertjeneste. 

Det er viktig å ikke sette målet for høyt, men tenke på en trinnvis innføring. Et mål det første 
året kan være kr 15 000,- 

Hvis menighetsrådet ikke går inn for givertjeneste må vi se på andre muligheter til 
inntektsgivende aktivitet, innsamling mm. Vi har i min tid i Engehaugen hatt en vellykket 
aksjon for å skaffe penger til nytt flygel i kirken. 

 
Forslag til vedtak 



 15  

Engehaugen menighetsråd oppretter et utvalg for givertjeneste der minst 1 av 3 medlemmer 
har sete i menighetsrådet. Utvalget planlegger en givertjeneste for Engehaugen menighet 
med oppstart i 2.halvår 2024 

Møtebehandling 

Menighetsrådet drøftet saken på bakgrunn av saksfremlegget. To i rådet melder seg 
til å sitte i et utvalg for givertjenesten.  
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd oppretter et utvalg for givertjeneste der minst 1 av 3 medlemmer 
har sete i menighetsrådet. Utvalget planlegger en givertjeneste for Engehaugen menighet 
med oppstart i 2.halvår 2024 
 
Givertjenesteutvalget: Sokneprest, Jens Reidar Antonsen og Knut Jarle Lehre 
Utvalget undersøker og forespør frivillige, slik at de blir 3 medlemmer. 

 

 
30/24 Anordning for barn i kirkerommet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 30/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Saksbehandler har fått en konkret henvendelse fra et rådsmedlem som har vært i 
gudstjeneste ved Hoeggen kirke i Lerkendal/ Trondheim. Hoeggen kirke er en 
arbeidskirke som sto ferdig i 1997. I denne kirken er det laget en avdeling foran i 
kirkerommet til aktiviteter for barn. Her er det blant annet satt opp et lite alter og 
aktivitetsbord.  
 
Saksbehandler har vært i kontakt med daglig leder i Nidelven menighet, Elisabeth 
Lund, og har fått oversendt informasjon og bilder (se vedlegg). 
 
«Tegnebordet vårt: Det er to korbenker vi har satt sammen – ikke noe mer 
spennende enn det.  
Barnealteret: Det har vi hatt i mange år, og det var på plass før jeg startet her i 2016.  

- Midt på foran kan man «putte på» ark med bønn eller tegninger.  
- På høyre side er det en liten skål man kan ha vann i, som dåpsvann. 
- Øverst til venstre foran kan man feste på ulike ikoner, ettersom hvor i kirkeåret vi er, eller 

hvilke tema vi har 
- Nederst til venstre foran kan barna lukte, da vi kan legge inn duftolje/salve etc der. 
- Tanken var at barnealteret skulle stå langt fremme i kirkerommet, og ikke bli bortgjemt 

bakerst i kirka. Vi bruker også dette aktivt i barnehage-kirke-samarbeidet vårt 😊 
- Det står ikke blomster på hver gudstjeneste her, men kun i høytider og spesielle dager.» 
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Møterommet har tidligere vært benyttet av søndagsskolen og er en fin plass å drive 
med forskjellige aktiviteter. Spørsmålet som ytres, er om det kan settes opp et bord 
for de minste i kirkerommet i Engehaugen. Hva tenker menighetsrådet om 
muligheten for dette? 
 
I glassrommet i Engehaugen står det et lavt rundt bord (to halvmåner) med stoler 
som kanskje kan tas i bruk. Kirketjener kan eventuelt involveres for å se på hvilke 
muligheter det er for plassering av dette. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar å/ vedtar å ikke forespørre kirketjener om 
mulighetene for plassering av et aktivitetsbord for de minste i kirkerommet.  
 
Ansvarlige for gjennomføring: 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet drøftet saken på bakgrunn av saksfremlegget. 
Det vil være en fin anordning for barn der småsøsken er med i gudstjeneste, som 
ved konfirmasjon, barnedåp og andre, å sitte med aktiviteter i kirkerommet. 
 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar at Regine Diddi Myrland følger opp saken og 
kontakter kirketjener om mulighetene for plassering av et aktivitetsbord for de minste 
i kirkerommet.  
 
 

 
31/24 Engehaugen utviklingsgruppe 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 31/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
 
Menighetsrådet har fått en henvendelse fra en engasjert medborger i Kopperud, Eirik 
Lindberg. Han ønsker å engasjere menigheten for å danne «byens beste nabolag». 
 
I første henvendelsen fra Lindberg var det snakk om muligheten for å etablere en 
velforening for alle som bor på Kopperud. Men etter at han har vært i møte med 
daglig leder ved Sørbyen frivilligsentral 4.april ser han/ de for seg et 
stedsutviklingsprosjekt.  
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Rådet bes å lese henvendelsen som ligger vedlagt, før møte, slik at rådet kan drøfte 
spørsmålet som står: «Har menigheten noen som kan tenke seg å delta i 
«Engehaugen utviklingsgruppe» nå i startfasen av et lokalt stedsutviklingsprosjekt?»                                                            
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar å gi følgende tilbakemelding på henvendelsen om 
stedsutviklingsgruppe for Engehaugen:   
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet drøftet saken på bakgrunn av saksfremlegget. 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar at saksbehandler gir følgende tilbakemelding på 
henvendelsen fra Eirik Lindberg om stedsutviklingsgruppe for Engehaugen:  
Takk for henvendelsen, dette er et godt forslag. Grethe Holm blir med som 
representant fra menighetsrådet. 
 
 

 
Orienteringssaker 

32/24 Oppfølging vårdugnad 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 32/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vårdugnaden for Engehaugen kirke nærmer seg, 6.mai kl.1700. Plakater er lagt på 
infotavlen, facebook og nettsiden. Saksbehandler har sendt informasjon om 
dugnaden til de som står på frivilliglisten, samt har med utskrifter av plakater som kan 
henges opp til møtet. 
 
Knut Jarle Lehre har avtalt at Bjarne Kristoffersen i vaktmestergruppen gjør en 
oversikt sammen med kirketjener 18.april på hva som ønskes utført ved dugnaden. 
 
Foreløpig er disse sakene nevnt: 

• Vaske støv av stoler 
• Vaske kjøkken 

o kaffetrakter og kanner kan renses 
• Rense rist ved inngang 
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Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

Bjarne Kristoffersen i vaktmestergruppen holder tak i oppgavene og delegerer ved 
oppmøte til dugnaden. Saksbehandler sender ønske til kirkeverge, Line Langseth 
Bakkum, om at en kirketjener blir med ved dugnaden, slik som i fjor. 
 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 
 

 

 

 
33/24 Orienteringer april 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 25.04.2024 33/24 

 
 
 
 
Saksorientering 

• Vedlegg, felles kirkedag, 9.mai. Kristi Himmelfartsdag i Bråstad 
o Dette er blitt en koselig og fin tradisjon  

• Vedlegg, brev til menighetsrådet som gjelder tilsatt prost i Toten prosti 
o MR fikk tilsendt e-post 9.april om at biskopen innsetter vår nye prost Roger 

Brevik i Gjøvik kirke 5. mai kl.1800 og at det blir kirkekaffe på Ynglingen etter 
gudstjenesten. Alle ønskes velkommen! 

o Her har man mulighet for en hel kirkedag, med gudstjeneste i Engehaugen og 
menighetsmøte først, for så å bli med på innsettelsen av ny prost i Gjøvik 
kirke. 

• Vedlagt ligger en hyggelig takk for gaven fra trosopplærer, Hilde Engevold 
• Vedlegg, avtale mellom Be og Hør og Gjøvik blad om å dele ut giverblanketter for 

Gjøviks blad samtidig som høstnummeret for Be og Hør deles ut. Gjøviks blad betaler 
kr 10 000,- for jobben 

o Orienteringen ble tatt med under sak 24/24 Menighetsbladet søker støtte 
• Siste møte før sommerferien er 20.juni. Det er noen som opplever uken som travel, 

og kanskje noen har ferie denne uken. Møtet kan fremskyndes en uke, f.eks. torsdag 
13.juni, om ønsket? 

o Rådet flytter møtet til 13.juni 
• Engehaugen kirke har vært kirke i 30 år i 2024. Har rådet noen tanker om dette året 

bør markeres? 
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o Markering av kirken blir med som sak i mai, sammen med Takkefest 
• Minner om at møteinnkallinger og protokoller for GKF (Gjøvik kirkelige fellesråd) 

ligger tilgjengelig her: Møteinnkallinger og protokoller GKF - Kirken i Gjøvik 
• Ringerunde frivillige. Er det nye oppdateringer om de frivillige som hver enkelt har 

ringt? Vil rådet arrangere Frivilligfest i år, skal det eventuelt settes en foreløpig dato? 
o Positive tilbakemeldinger fra de som har vært tilgjengelig og svart på telefon. 

De som ikke har svart, regner rådet som at vil være med som tidligere. 
• Saksbehandler har nå fått administrativ tilgang til «Kirka vår» for Engehaugen og har 

mulighet til å legge inn planer som utarbeides av råd og menighet. Gå gjerne inn og 
begynn å se litt på hvordan nettsiden er. Om dere har ideer for bruken og hva dere 
mener bør legges ut, gi beskjed til saksbehandler. Kirka vår - samlet plan for arbeidet 
i soknet - forside (kirken.no)  

• Protokollen fra dette og seinere møter vil også inneholde saksorienteringen. Det gjør 
at protokollen blir mer omfattende, men også lettere å lese i og med at 
saksorienteringen, møtebehandlingen og vedtaket er i ett og samme dokument. 

 
Forslag til vedtak 
 
Sakene tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

Informasjon, kommentarer og innspill i møtet, er skrevet med sort under gjeldende 
punkter. 
 
Vedtak  

Sakene tas til orientering. 
 
 

 

 
Eventuelt 

Brev til menighetsrådet om «oppnevning av geistlig representasjon til Gjøvik kirkelige 
fellesråd» legges frem i møtet.  
 
  
 

https://www.kirken.no/nb-NO/fellesrad/gjovik/kontakt-oss/m%C3%B8teinnkallinger%20og%20protokoller%20gkf/
https://plan.kirken.no/sokn
https://plan.kirken.no/sokn

